
Referat af bestyrelsesmøde 

Deltog D.9/8-2021, Gitte Kipper, Jørgen Vestbach, Heinrich Mathiasen, Dorthe Jensen, Sanne Loft & Stine Kam.  
 
 

1) Status af mødet fra sidste gang: 
Belysningen på banerne er sat op, og mangler kun strøm.    
 
De gamle pæle bliver fjernet i løbet af de næste par uger. 
 
Der blevet lagt sten langs banerne, der mangler kun et lille stykke endnu.   
 
 
 
2) Igangværende og gennemførte arrangementer/opgaver: 
Der er ingen igangværende, eller for nylig i gennemførte arrangementer.  
  
 
 
3) Træner- og holdstatus: 
Der starter tre hvalpehold op her i august. 
 
Knud starter også sit Temahold op her i august. 
 
Robin har rykket sit Rallyhold til torsdag, i stedet for mandag, og i den sammenhæng har Hoopers rykket sit 
hold til mandag, i stedet for torsdag.    
 
 
 
4) Indkommende forslag: 
Dorthe er forsat på udkig efter nogle nye springbrætter. 
 
Vi vil få hentet et tilbud på, hvad det koster at få skiftet alle låse og alarmer i klubhuset og redskabsskuret 
ved klubhuset. 
 
 
 
5) Nye arrangementer: 
Årets spor bliver afholdt den første uge i november, og klubmesterskabet den anden uge i november, der 
kommer mere info om dette senere. 
 
 
 
6) Økonomi: 
Alt ser forsat fornuftigt ud i forhold til økonomien. 
 
 
7) Andet? 
Bestyrelsesmødet bliver næste gang afholdt d.4/10. 



 

 

Medlemmer af TU: 

Formand: Anne Dalsager 

Medlem: Dorthe Jensen 

Medlem: Charlotte Hjorth 

 

 

Medlemmer af KU:   

Formand: Anker Nyborg Nielsen 

Medlem: Nina Londono 

Medlem: Stine Kam  

 

 

    

 


